

Referat
fra bestyrelsesmødet i Røsnæs Udviklingsteam
19.maj 2010 kl. 19

Til stede: Troels, Mogens, Lis, Tom, Bent, Lise, Lars, Martin, Charlotte
og Karen

Fraværende : John, Kirsten og Hans

1. Status på projekter

- Byforskønnelse: Projektet er næsten færdigt. Dog mangler kommunens tiltag, nemlig asfalt og blomsterkummer. Lars vil konferere med Birthe om sagen. En mulighed kunne være, at gruppen selv kunne asfaltere, såfremt pengene bevilges. Økonomien holder (donationer og penge fra LAG)

Møde med kommunen ang. cykelsti var ikke opløftende. ØV!

Angående haveforskønnelser var de forslag om en inspirationsaften i en Zen-have i Vedde i Stenlille.

- Naturgruppen: Intet nyt. Fremtidigt prioriteres 'Naturrum' højest. Planer og tegninger over området skal udarbejdes, hvorefter Skov- og Naturstyrelsen kontaktes.

Der er forvirring omkring reglerne for færdsel på privat fællesvej, og vi får forskellige oplysninger fra politi og Gefion. Der fortælles om vildfarne ryttere og andet godtfolk, som uden blusel ridder durk igennem kornmarker f.eks., og sådan kam de ødelægge mulighederne for at etablere officielle ridestier.

- Kulturgruppen: Ang. vinterbadning og kajakroning er der etableret 2 interessegrupper. Tovholderne er Charlotte for vinterbaderne, mens Ernest er tovholder kajakroerne.

ÅbentNæs forberedes fra september og afholdes næste sommer.

Kunstner-netværksgruppen udarbejder en liste over lokale kunstnere.

Der kom forslag om, at fyr, mølle og vingård arbejder sammen, så der samtidig kan tilbydes en bred vifte af tilbud til besøgende de respektive steder. (Tom sørger for koordinering mellem parterne)

- Havnen: For 3 uger siden var der et møde med Claus Koch ang. fondsøgning. Men først skal der gøres økonomiske beregninger ang. oprettelse og et estimeret overslag over fremtidige udgifter i forbindelse med vedligehold osv.

Pt mangler der penge til igangsættelse af projektet. Måske vil der være en rest fra udviklingsprojektet, men der er tvivl, om pengene må bruges på et delprojekt. Et stort spørgsmål er, hvor vi kan finde penge til f.eks. Søren fra House til arkitekttegning over projektet.

Hans og John er tovholdere

- Bosætning: Intet nyt p.t.
- Forsamlingshus:Naboen til Forsamlingshuset, Lissi Dalsgård, er positivt indstillet overfor at sælge noget jord til det nye forsamlingshus, som i så fald skal nedrives.
Debat fandt sted omkring finansiering af forsamlingshus. Ifølge Birthe Damkjær kan der måske søges penge i Trelleborg Bank.

2. Økonomi:

Regnskabet er snart færdigt ifølge Lisbeth Færch. Hun mangler nogle bilag og fakturaer fra årsmøder i Forsamlingshuset. Charlotte taler med hende, og undersøger evt. overskud fra udviklingsprojektet.

3. Fælles fest med beboerforening:

Fredag den 24. september kl. 18.30 afholdes en fest i Forsamlingshuset for at sige farvel til afgangende medlemmer og goddag til de nye.

Man medbringer selv en ret og drikkevarer. Beboerforeningen giver lejen.

4. Næste møde den 4. august 2010

Referent Karen den 28. juni 2010